



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 24-04-2025 09:32:33 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: AM 09:32:33 2025-04-24 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 1:00 on 18-05-2025 at zoom to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2025-05-18 الساعة 1:00 في زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>Approval to amend the company Memorandum and Articles of Association so that the company's authorized and subscribed capital becomes 8,000,000 share/ dinar.</p>	<p>الموافقة على تعديل عقد ونظام الشركة ليصبح رأس مال الشركة المصرح به والمكتتب به 8,000,000 سهم / دينار</p>
<p>Decreasing of the Company's capital</p>	<p>تخفيض رأس المال</p>
<p>Voting to amortization part of the accumulated losses amounting to 8,000,000 dinars from the company capital and amortization another part of the accumulated losses amounting to 387,054 dinars from the voluntary reserve balance, so that the accumulated losses balance becomes 100,000 dinars.</p>	<p>التصويت على إطفاء جزء من الخسائر المتراكمة بمبلغ 8,000,000 دينار من رأس مال الشركة وإطفاء جزء آخر من الخسائر المتراكمة وبمبلغ 387,054 دينار من رصيد الاحتياطي الإختياري ليصبح رصيد الخسائر المتراكمة مبلغ 100,000 دينار.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايهاب الهيموني</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني</p>